
239. zasedání AS MFF UK dne 28. 11. 2018
Zapsal: P. Obdržálek
Přítomní členové AS: Z. Drozd, B. Hladká, J. Fiala, M. Krtička, M. Feistauer, J. Pavlů, M. Pešta, V. Kučera,
P. Korcsok, P. Houška, V. Zouhar, Z. Procházková, J. Hrabovský, P. Obdržálek, P. Schmidtová, J. Stráský,
M. Žák, R. Grill, J. Hric, C. Brom (18:20)
Omluveni: J. Novotná
Hosté: M. Rokyta, V. Kuboň, J. Kratochvíl

Zasedání bylo zahájeno v 18:10, zasedání řídil Z. Drozd.

Program zasedání
1. Schválení programu zasedání
2. Schválení zápisu z 238. zasedání AS MFF UK
3. Informace vedení fakulty
4. Návrh na jmenování disciplinární komise fakulty
5. Různé

1 Schválení programu zasedání

Program zasedání byl schválen tichým souhlasem.

2 Schválení zápisu z 238. zasedání AS MFF UK

Zápis z 238. zasedání AS MFF UK byl schválen tichým souhlasem.

3 Informace vedení fakulty

J. Kratochvíl informoval o průběhu DOD, o zveřejnění aplikace Studuj Matfyz pro Android. Na Dě-
kanském sportovním dnu byla letos historicky nejvyšší návštěvnost, sportovní den se obešel bez větších
zranění. Proběhla schůzka s CPPT, kde byly probrány připomínky MFF a 1. LF k opatření rektora o
přenosu technologií do praxe. Pracovní skupina pro partnerství s firmami navrhla úpravy v partnerském
programu. Díky MFF (resp. Rotundě) se UK stala členem spolku Europa Nostra jako jedna z mála univer-
zit. Akreditace doktorských programů jsou aktuálně zdrženy smlouvami s ústavy Akademie věd, zároveň
proběhla jednání s řediteli ústavů, kde došlo ke konsenzu, takže akreditační proces bude pokračovat. Stu-
dentu J. M. bylo ukončeno studium z důvodu překročení maximální délky studia. Audit OP VVV vytkl
fakultě nedostatky ve vedení docházky, ÚVT již pracuje na docházkovém systému pro celou univerzitu.

4 Návrh na jmenování disciplinární komise fakulty

J. Kratochvíl předložil ke schválení návrh na jmenování disciplinární komise fakulty.

Usnesení: Akademický senát MFF UK schvaluje jmenování disciplinární komise ve složení
doc. RNDr. František Chmelík, CSc., doc. RNDr. Mirko Rokyta, CSc., doc. RNDr. Pavel Töpfer, CSc.,
Mgr. Pavel Dvořák, Mgr. Jakub Pekárek, Mgr. Veronika Slívová a náhradníci prof. RNDr. Jiří Podolský,
CSc., DSc., doc. RNDr. Vladislav Kuboň, Ph.D., Mgr. Jonáš Vidra, Mgr. Michal Opler.
Hlasování: 20 – 0 – 0 Usnesení bylo přijato.
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5 Různé

• J. Stráský přednesl zprávu ze Sněmu Rady vysokých škol, zejména informace o Metodice 17+.
Hodnocení bude realizováno v pěti základních modulech, které společně umožní plnění strategických
cílů systému hodnocení a financování:

MODUL 1 bude hodnotit excelentní výsledky
MODUL 2 bude hodnotit podle výkonnosti výzkumu
MODUL 3 bude hodnotit podle společenské relevance a výsledků aplikovaného výzkumu
MODUL 4 bude hodnotit viabilitu (životaschopnost) vysoké školy
MODUL 5 bude hodnotit strategii a koncepci

Zpracování podkladů modulu 2 již bylo dokončeno, následně se budou zavádět další moduly.

• R. Grill referoval o nedostatečné výdrži záložních elektrických zdrojů, které obsluhují i elektronické
zámky, tedy nebylo možno opustit budovu při výpadku elektřiny. Výkonnost záložních zdrojů bude
prověřena.

Zasedání bylo ukončeno v 19:16.
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